

Nové programové obdobie 2021–2027

Nové príležitosti

Vzdelávacia mobilita jednotlivcov (KA1)

- mobilita jednotlivcov v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a mládeže;
- činnosti s účasťou mládeže;
- DiscoverEU – akcia pre začlenenie;
- virtuálne výmeny v oblasti vysokoškolského vzdelávania a mládeže.

Spolupráca medzi organizáciami a inštitúciami (KA2)

- partnerstvá pre spoluprácu (kooperačné partnerstvá a drobné partnerstvá);
- partnerstvá pre excelentnosť;
- partnerstvá pre inovácie;
- budovanie kapacít v oblasti vysokoškolského vzdelávania, odborného vzdelávania a prípravy, mládeže a športu;
- európske neziskové športové podujatia.



Spolufinancované z
programu Európskej únie
Erasmus+

**Nové príležitosti
pre medzinárodné
skúsenosti**



KONTAKT:
GYMNAZIUM JANKA KRÁĽA
UL. SNP 3
953 42 ZLATÉ MORAVCE

E-mail: gjkzm@gjkzm.sk
Tel: +421 37 6423015
+421 903 531 412

www.gjkzm.sk



Zrealizovaná mobilita

malé výmenné partnerstvá

Projekt **Student motivation across borders - an Austrian-Slovak collaboration** bol výsledkom spolupráce nášho gymnázia a rakúskej školy HLW Tulln.

V septembri 2019 prebehla mobilita rakúskych študentov u nás na Slovensku. Zúčastnili sa súťaže k Európskemu dňu jazykov, kde spolupracovali v bilaterálnych tímech, prezreli si všetko krásne a hodnotné v našom okolí: Zubriu zvernicu, Národný žrebčín a zámok Topoľčianky, Vinárske závody, Benediktínsky kláštor v Hronskom Beňadiku i Tekovskú kúriu. Počas spoločného slovenského večera sme pripravili ukážky slovenskej ľudovej hudby a národnej kuchyne.

V čase pandémie sme ďalšie mobility realizovali formou virtuálnej spolupráce so získaním nových poznatkov a zručností. Beseda s veľvyslancom SR vo Veľkej Británii, tvorba pouličného umenia, filmy, kvízy a prezentácie o Bruseli, európske kultúrne dedičstvo oboch krajín, tvoriacé workshopy na témy Motivácia, Práca a život v zahraničí, Belgická kuchyňa s prípravou wafflí sú len niektorými príkladmi virtuálnych aktivít. Výstupy týchto akcií sme prezentovali v Twinspace na platforme eTwinnig, na padletoch, ktoré zostávali živé, a v iných aplikáciách.



Zrealizovaná mobilita

mobilita zamestnancov

Projekt oblasti vzdelávania učiteľov **Projektový manažment pre interkultúrne výmenné projekty v Európe** bol organizovaný hamburským Inštitútom European Teacher Training.

Kurz, ktorý pripravuje projektový manažment na mobilitné aktivity so študentmi, prebehol v nemeckom jazyku a následne v anglickom jazyku v októbri 2021 na gréckom ostrove Kréta.

Počas šiestich dní si 3 účastníci rozšírili svoje zručnosti v oblasti rozvoja, plánovania, riadenia a realizácie európskych projektov, v stratégii vyhľadávania partnerov, rozdelenia úloh v rámci partnerstva, finančného manažmentu, sledovania pokroku v projekte, stratégie šírenia informácií o projekte a osvojili si interkultúrne komunikačné stratégie.

Účastníci navštívili kultúrne pamiatky Heraklionu a Knossos a nadviazali kontakty so školami v zahraničí a partnermi na job shadowing a spoluprácu na projekte Erasmus+ v novom programovom období 2021-2027. Prezentáciou našej krajiny a našej školy osloви viaceru zahraničných škôl.

Neue Programmperiode 2021-2027

Neue Gelegenheiten

Individuelle Lernmobilität (KA1)

- Mobilität des Einzelpersonen in Bildung, Ausbildung und Jugend;
- Jugendaktivitäten;
- DiscoverEU - Integrationsveranstaltung;
- virtueller Austausch im Hochschul- und Jugendbereich.

Kooperation zwischen Organisationen und Institutionen (KA2)

- Kooperationspartnerschaften (Kooperationspartnerschaften und kleine Partnerschaften);
- Partnerschaften für Exzellenz;
- Innovationspartnerschaften;
- Kapazitätsaufbau in Hochschulbildung, Berufsbildung, Jugend und Sport;
- Europäische gemeinnützige Sportveranstaltungen.



KONTAKT:

**GYMNAZIUM JANKA KRALA
UL. SNP 3
953 42 ZLATE MORAVCE**

E-mail: gjkzm@gjkzm.sk
Tel: +421 37 6423015
+421 903 531 412

www.gjkzm.sk

 Kofinanziert durch das
Programm Erasmus+
der Europäischen Union

**Neue Gelegenheiten
für interkulturelle
Erfahrungen**



abgeschlossene Mobilität

kleine Austauschpartnerschaften

Projekt **Student motivation across borders – an Austrian-Slovak collaboration** ist das Ergebnis der Kooperation unseres Gymnasiums und der Österreichischen Schule HLW Tulln.

Im September 2019 fand die Mobilität österreichischer Studenten in unserem Land statt. Sie nahmen am Wettbewerb des Europäischen Tages der Sprachen teil, wo sie in bilateralen Teams zusammenarbeiteten und alles Wertvolle in unserer Gegend begutachteten; z.B. Auerochsengehege, Nationalgestüt und Schloss Topoľčianky, Weingüter, Benediktinerkloster in Hronský Beňadik und Gut Tekovská. Während des gemeinsamen slowakischen Abends bereiteten wir Vorführungen der slowakischen Volksmusik und nationaler Küche vor.

Während der Pandemie haben wir zwei Mobilitäten in Form virtueller Kooperationen mit dem Erwerb neuer Kenntnisse und Fähigkeiten umgesetzt. Gespräche mit dem slowakischen Botschafter im Vereinigten Königreich, Street Art, Filme, Quiz und Präsentationen über Brüssel, das europäische Kulturerbe beider Länder, kreative Workshops zu Motivation, Arbeit und Leben im Ausland, belgische Küche mit Waffeln sind nur einige Beispiele für virtuelle Aktivitäten. Die Ergebnisse dieser Veranstaltungen präsentierte wir im Twinspace auf der eTwinning-Plattform, auf den Padlets und in anderen Plattformen.



abgeschlossene Mobilität

Mobilität der Lehrkräfte

Projekt im Bereich der Lehrerbildung **Das Projektmanagement für interkulturelle Austauschprojekte in Europa** wurde vom Europäischen Institut für Lehrerbildung in Hamburg organisiert.

Der Kurs, der Projektmanagement auf Mobilitäts-aktivitäten mit Schülern vorbereitet, fand im Oktober 2021 in deutscher und anschließend in englischer Sprache auf der griechischen Insel Kreta statt.

In sechs Tagen vertieften die 3 Teilnehmer ihre Fähigkeiten in Entwicklung, Planung, Management und der Durchführung der europäischen Projekte, in der Partnerfindungsstrategie, der Aufgabenteilung innerhalb der Partnerschaft, dem Finanzmanagement, der Überwachung des Projektfortschritts, Verbreitungsstrategien und verabschiedeten interkulturellen Kommunikationsstrategien.

Die Teilnehmenden besuchten die Kulturdenkmäler von Heraklion und Knossos und knüpften Kontakte mit Auslandsschulen und Partnern für den Job Shadowings und Kooperationen beim Erasmus+ Projekt in der neuen Programmperiode 2021-2027. Mehrere ausländische Schulen wurden von der Präsentation unseres Landes und unserer Schule angesprochen.

New Program Period 2021-2027

New Opportunities

Learning mobility of individuals (KA1)

- mobility projects for higher education students and staff;
- youth activities;
- DiscoverEU – actions for inclusion;
- virtual exchange in the fields of higher education and the youth.

Cooperation among schools and other institutions (KA2)

- partnerships for cooperation (small-scale partnership in school education);
- partnerships for excellence;
- partnerships for innovation;
- capacity increase in the fields of higher education, vocational training, the youth and sport;
- European non-profit sport events.



CONTACTS:

GYMNAZIUM JANKA KRÁĽA
SNP 3
953 42 ZLATÉ MORAVCE

E-mail: gjkzm@gjkzm.sk
Tel: +421 37 6423015
+421 903 531 412

www.gjkzm.sk



Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union

New opportunities
for intercultural
experience



Realized mobility

small exchange partnerships

The project **Student motivation across borders - an Austrian-Slovak collaboration** was the result of cooperation between our grammar school and the Austrian school HLW Tulln.

In September 2019, the mobility of Austrian students took place in our country in Slovakia. They took part in the competition for the European Day of Languages, where they cooperated in bilateral teams, viewed everything beautiful and valuable in our area: Zubria Zveronica, National Stud Farm and Topoľčianky Castle, Wineries, Benedictine Monastery in Hronský Beňadik and Tekov manor. We prepared demonstrations of Slovak folk music and national cuisine during the communal Slovak evening.

During the pandemic, we implemented further mobility in the form of virtual cooperation with the acquisition of new knowledge and skills. Some examples of virtual activities are discussions with the Slovak Ambassador to the UK, street art, films, quizzes and presentations about Brussels, the European cultural heritage of both countries, creative workshops on Motivation, Work and Living Abroad, Belgian cuisine with waffles. We presented the results of these events in Twinspace on the eTwinning platform, on the padlets, and in other apps.



Realized mobility

staff mobility

Teacher education project **Project management for intercultural exchange projects in Europe** was organized by the European Teacher Training Institute in Hamburg.

The course, which prepares project management for mobility activities with students, took place in German and then in English in October 2021 on the Greek island of Crete.

Over the course of six days, the 3 participants expanded their skills in development, planning and management and the implementation of European projects, in the partner-finding strategy, the division of tasks within the partnership, financial management, monitoring of project progress, dissemination strategies and adopted intercultural communication strategies.

The participants visited the cultural monuments of Heraklion and Knossos and established contacts with schools abroad and partners for job shadowing and cooperation on the Erasmus+ project in the new program period 2021-2027. Several foreign schools addressed the presentation of our country and our school.